

TELEGRAPHIC ADDRESS  
AFTN: ZBBBYOYX  
COMM: CIVIL AIR BEIJING  
FAX: 8610 67347230

**PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA**  
**CIVIL AVIATION ADMINISTRATION OF CHINA**  
**AERONAUTICAL INFORMATION SERVICE**  
*P. O. BOX 2272, BEIJING*

**AIP CHINA**  
**AIC**  
Nr.02/11  
*1 April, 2011*

**中国实施 WGS-84 坐标过渡计划**  
**The Plan for Publishing WGS-84 Coordinates in China AIP**

1. 中国民航正在开展航空数据的 WGS-84 坐标测量和公布工作。  
1. Civil Aviation Administration of China (CAAC) is organizing the survey and publication of WGS-84 Coordinates for aeronautical data contained in China AIP.
2. WGS-84 坐标公布工作将于 2011 年 12 月 15 日前完成。计划分五批公布中国 AIP 中的坐标数据，具体安排如下：  
2. The publication of WGS-84 Coordinates will be finished before 15 December, 2011. The plan for publishing is as follows:

资料生效时间 Effective time	AIP 修订号 AIP Amendment number	涉及的数据范围 Aeronautical data amended
5 May, 2011	Nr.5/11	Within FIR ZWUQ, ZLHW
2 June, 2011	Nr.6/11	Within FIR ZBPE, ZYSH
28 July, 2011	Nr.8/11	Within FIR ZSHA
22 September, 2011	Nr.10/11	Within FIR ZGZU, ZJSA, ZHWH
15 December, 2011	Nr.13/11	Within FIR ZPKM

3. 在公布过程中，不排除对上述计划的调整。请关注触发性航行通告。  
3. The above mentioned plan may be adjusted in the light of actual conditions. Please pay attention to TRIGGER NOTAM for every AIRAC cycle.